
Beste dorpsgenoot

Ik wens u, uw familie, vrienden 
en kennissen een mooi en 
gezond 2024. Zorg goed voor 
uzelf en voor elkaar.

2024 wordt een jaar van keuzes. 
Natuurlijk zijn er de verkiezingen 
in juni en oktober, maar ik bedoel 
vooral de keuze waar we als 
maatschappij voor staan. De 
fundamenten van onze samen-
leving staan onder druk: werken 
wordt onvoldoende beloond, onze 
pensioenen, de zorg, samen 
‘leven’ … we maken ons terecht 
zorgen. Kiezen we voor de verdere 
weg bergaf of kiezen we voor 
Vlaamse welvaart?

De N-VA verdedigt die welvaart, 
zowel lokaal als nationaal. 
Daarover gaat 2024: uw Vlaamse 
welvaart!

Veel leesgenot en tot binnenkort.

Bert Van 
Mierlo 
Voorzitter

Twee derde van de bladkorven 
verdwijnt 
De N-VA hekelde in september dat twee derde van de bladkorven uit ons dorp zou 
verdwijnen. “Nadat CDE-Vlim.be en Beerse+ beslisten om het snoeihout niet meer 
op te halen, is dat opnieuw een besparing op de dienstverlening aan de burgers”, 
zegt Bart Smans. “We wonen mooi in het groen in Beerse en Vlimmeren, maar de 
huidige meerderheid lijkt dat te ontmoedigen.”

Gevolgen in de praktijk
Twee derde van de bladkorven die in 2022 in het straatbeeld stonden, verdween in 2023. 
CDE-Vlim.be en Beerse+ beslisten begin september dat de 145 bladkorven gereduceerd 
worden tot 49 bladkorven. “De resterende bladkorven zullen groter zijn, maar daar heb 
je weinig aan als je honderden meters verder moet met je bladeren”, zegt gemeente-
raadslid Bart Smans. “Alle inwoners moeten wel nog het voetpad voor hun woning 
schoonmaken. Moet iedereen daarvoor dan een kruiwagen kopen?” Bovendien maakt 
hij zich zorgen omdat in de herfst de bladeren verstoppingen van de rioleringsputjes 
kunnen veroorzaken, wat in het verleden al zorgde voor ondergelopen straten.

Kroniek van een aangekondigde besparing
In december 2022 werd op de lijst van besparingen al aangegeven dat de bladkorven 
deels zouden verdwijnen. En toen al stelde de N-VA zich daar vragen bij. In augustus 
2023 vroeg Bart Smans om nog eens goed na te denken en om zeker waar bomen van 
de gemeente staan, de bladkorven te behouden. Toen stelde het college dat het nog alle-
maal herbekeken moest worden. Maar enkele weken later bleek het scenario uitgewerkt 
en besliste het college dat slechts een derde van de bladkorven blijft staan. Bart Smans 
hekelt dat een goede besparing nu wordt wegbespaard. “Het is 
goed dat mensen meehelpen om de bladeren op te ruimen en dat 
daarvoor bladkorven voorzien worden. Door die in grote mate weg 
te nemen hak je het goede van de besparing helemaal weg.”
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Eindejaarsreceptie

Wat moet er anders in Beerse?
Een honderdtal mensen vond de weg naar onze eindejaarsreceptie. Het concept was duidelijk: een gezellig hapje en drankje en 
een inhoudelijk luik (onze speerpunten voor Beerse) gebracht door onze lijsttrekker Lili Jansen en de nummer 2 op de lijst Bart 
Smans. Voor wie niet aanwezig kon zijn, vatten we het kort even samen.

Kernversterking en veiligheid in 
onze centra

Wat voor Lili – met haar ondernemers-
bloed – enorm belangrijk is, is dat onze 
kernen opnieuw versterkt worden, te 
beginnen met het Kerkplein van Beerse. 
Daarmee begint alles: een mooie kern 
geeft uitstraling aan het centrum. Dat is 
positief voor de bewoners, stimuleert de 
wooncapaciteit en daarmee kunnen we 
mensen van buiten ons dorp aantrekken 
om in Beerse te komen winkelen. En dat 
biedt dan weer extra kansen voor onze 
winkels en horeca. Zowel voor Vlim-
meren, Beerse als Den Hout heeft onze 
lijsttrekker ideeën klaar om de kernen 
op te frissen. Verder wil ze inzetten op 
beleving in het dorp: “Ik wil de Beer-
senaren opnieuw trots maken op hun 
prachtig dorp”. Een dorp zonder zwaar 
vrachtverkeer. Daarom moeten we met 
de hoge oeververbinding het vrachtver-
keer uit ons centrum weren. Het werk 
dat de N-VA daarvoor al deed, verdween 
naar de achtergrond. Maar voor ons is 
dat prioritair: we moeten het vracht-
verkeer uit onze dorpscentra houden!

Financiën op orde, ook door 
samenwerking

Bart – met zijn financiële achtergrond 
– legt de nadruk op keuzes maken. Hij 
waakt over het financiële plaatje en kijkt 
dat we niet buiten de lijntjes kleuren. We 
moeten keuzes durven maken. Wanneer 

de N-VA mee in het bestuur zat, kozen 
we voor schuldafbouw en belastingverla-
ging. Nu de N-VA in de oppositie zit, lig-
gen de zaken anders. De belastingen zijn 
fors gestegen, de schuldafbouw is gestopt 
én er werden veel beloftes gemaakt die in 
de toekomst veel geld zullen kosten. Hoe 
gaan we dat betalen?

Op het vlak van veiligheid verwijst Bart 
naar de extra camerabewaking tegen 
diefstal en vandalisme. Wat onze wegen 
en fietspaden betreft, kan samenwerken 
voor efficiëntere oplossingen zorgen. Een 
voorbeeld is het fietspad van Wechel-
derzande naar Vlimmeren dat door 
Lille werd aangekondigd: Beerse ging er 
initieel niet op in, waardoor het aan de 
gemeentegrens zou stoppen. En Rijke-
vorsel legt de weg aan van Sint-Jozef tot 
Vlimmeren en Beerse werkt er niet aan 
verder. Beerse is geen eiland, en samen-
werken kan ons een financieel voordeel 
opleveren. Directe samenwerking zorgt 
ervoor dat de aanleg van dergelijke weg 
of fietspad goedkoper is. De N-VA heeft 
goede contacten met de buurgemeenten 
en met heel wat Vlaamse en federale 
kabinetten en parlementen. Door met 
die mensen te spreken en/of ideeën uit te 
wisselen, kunnen wij het lokaal efficiën-
ter aanpakken. Dat is een troef die geen 
enkele andere partij in Beerse heeft. 

Veiligheid van onze kinderen
Onze kinderen zijn kwetsbaar, zeker in 

het verkeer. Een goed licht op de fiets 
maakt een wereld van verschil. We zien 
in deze donkere dagen heel wat fiet-
sers zonder licht en vroegen tijdens de 
gemeenteraad van oktober om sensibi-
liseringsacties. Laat de politie controles 
uitvoeren en verplicht de fietsers zonder 
licht tot een herstelling en een hercon-
trole. Aleen op die manier geven we de 
zichtbaarheid en veiligheid een duwtje. 
Er werd ons bevestigd dat dergelijke 
controles volgen. Werkt u mee zodat 
alle kinderen in Beerse en Vlimmeren 
gezien worden en niet ‘gezien zijn’?

Lili Jansen en Bart Smans brachten het inhoudelijke 
luik en spraken over de speerpunten voor Beerse.

We verwelkomden heel wat sympathisanten op onze eindejaarsreceptie.

beerse-vlimmeren@n-va.be



N-VA Beerse-Vlimmeren in actie

N-VA Beerse helpt jaarlijks op de Worstenfeesten. De 
opbrengst gaat telkens naar een goed doel. Dit jaar 
was dat ons eigen dierenopvangcentrum Chez Swa.

We waren paraat op de opleidingsdagen van N-VA nationaal. 
Daar deden we leuke ideeën op die we kunnen uitwerken in 
Beerse en Vlimmeren.

In Beerse in de regen, in Vlimmeren in de mist. Toch kwamen naast onze delegatie ook veel andere inwoners de slachtoffers van WO I en WO II herdenken.

Wist u dat …
… wij op de eerste quiz van het Krommenhof aanwezig waren met een quizploeg én een tapploeg?

… de meerderheid over de begroting voor Regio in Transitie stemde zonder te weten dat het een verhoging voor Beerse 
betekent? De N-VA stemde tegen: niet tegen de begroting op zich, maar omdat het niet duidelijk is of dat budget een verzwaring of 
verlichting van de kosten in ons meerjarenplan is. Uit de cijfers die wij achteraf kregen bleek het een verhoging met 12.000 euro per 
jaar met zich mee te brengen.

… wij u bedanken voor het invullen van onze enquête? We nemen uw antwoorden graag mee voor ons verkiezingsprogramma!

… u ons op Facebook kan volgen? Kijk eens op facebook.com/NVABeerseVlim.

www.n-va.be/beerse-vlimmeren



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


